
 

Keusoten hallitukselle / aluehallituksen puheenjohtaja Helinä Perttu 

 

Keusoten hallitus käsittelee 13.5.2025 taloudellisuus- ja tuottavuusohjelmaa. 

Esityksessä on verkostosuunnitelman muutos mm. siten, että Klaukkalan sote-keskus 

profiloidaan uudelleen soteyksiköksi. Toimintaa supistettaisiin niin, että 

lääkäripalveluja ja laboratoriopalveluja ei olisi. Soteyksikköön jäisivät, 

suunterveydenhoito, neuvola ja neuvontapalvelut. Muut kuten lääkäripalvelut olisi 

haettava Nurmijärven Kirkonkylältä tai muualta Uudeltamaalta. Esityksessä on myös 

Rajamäen hyväkuntoisesta terveyskeskuskiinteistöstä luopuminen 2026 loppuun 

mennessä. 

Klaukkalan alueen väestö kasvaa voimakkaasti nyt jo yli 20000 asukasta. Miten on 

mahdollista, että Keusote voi esittää  aikaisemmista palveluverkkosuunnitelmista 

poiketen Klaukkalan sote-keskuksen muuttamista sote-yksiköksi. Klaukkalan alueelta 

ei ole riittävää joukkoliikennettä eikä kulkuyhteyksiä muihin Keusoten yksiköihin. 

Muutos vaikeuttaisi erityisesti ikäihmisten asiointia Nurmijärven Kirkonkylälle tai 

muihin sote-alueen keskuksiin. Rajamäen nykyisen terveyskeskuksen lakkauttaminen                 

ei myöskään ole perusteltua.  

 

Nurmijärven vanhusneuvosto on pöyristynyt Keusoten hallituksessa olevasta 

esityksestä. Näin ei voi menetellä. Taloudellisuus- ja tuottavuusohjelman esitys 

on valmisteltu hätiköiden mm. alueen kuntia ja asukkaita kuulematta ja 

riittävää vaikuttamisarviota ei ole tehty. Esitämme, että päätös 

verkostosuunnitelmasta siirretään yllä mainituista syistä ja otetaan 

perusteellisen valmistelun jälkeen uudelleen käsiteltäväksi. 
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